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kraja
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Nakon pet godina u Margečanu je održana najveća kulturno-zabavna manifestacija 

„Margetje v Margečanu“ koja je okupila veliki broj posjetitelja šireg ivanečkog područja. U 

organizaciji Udruge građana Margeta i DVD-a Margečan pripremljen je bogat kulturno-

umjetnički program kojim se željelo od zaborava očuvati tradicija i običaji margečanskog i 

radovanskog kraja, ali i predstaviti aktivnosti tamošnjih OPG-ova, udruga civilnog društvo i 

drugih.

Predsjednica Udruge građana Margeta Ivana Karpov izrazila je zahvalu svim članovima 

udruge koji su se spremno uključili u organizaciju ovog događanja.

- Zajedničkim snagama ponovno smo oživjeli Margetje, počastili naše sumještane i goste 

zanimljivim programom te zahvalili svetoj Margareti na zaštiti koju nam svakodnevno pruža

– rekla je predsjednica Udruge Karpov.



Predsjednik Gradskog vijeća Grada Ivanca Zdenko Đuras podsjetio je kako Margetje u 

Margečanu ima dugu tradiciju koja se prenosi s generacije na generaciju.

- Kroz ovakva događanja, ali i kroz rad udruge, želja nam je zadržati našu tradiciju za naše

sumještane, ali isto tako ostaviti ju u nasljeđe generacijama koje dolaze. Na prvi dan 

manifestacije, u našoj župnoj crkvi posvećenoj svetoj Margareti proslavljena je sveta misa 

koju su uz domaćeg župnika Tita Damira Šmintića suslavili i svećenih iz susjednih župa, 

dok je drugi dan manifestacije bio u znaku starih zanata. Naime, poznato je da su u 

Margečanu u povijesti bili zastupljeni svi zanati koji su bili potrebni da jedna zajednica i 

jedno mjesto mogu normalno funkcionirati i živjeti – rekao je Đuras zahvalivši se svim 

ljudima koji su sudjelovali u organizaciji manifestacije, gostima koji su tih dana posjetili 

Margečan, a svim župljanima margečanske župe čestitao je Dan njihove nebeske 

zaštitnice sv. Margarete djevice i mučenice.

Kako je to nekada izgledalo u Margečanu imao se prilike uvjeriti i župan Varaždinske 

županije Anđelko Stričak koji je istaknuo kako je ovo još jedna hvalevrijedna manifestacija 

koja „dolini vitezova“ daje na važnosti.

- Zadovoljstvo je vidjeti kako je prostor između trga, Etno kuće i prostora tzv. „Črne ribe“ 

bio pun posjetitelja što samo govori da su ljudi željni druženja, ali i da su  zainteresirani za 

očuvanje svoje tradicijske baštine. Nedaleko Margečana nalazi se dvorac Bela I kojeg je 

početkom godine kupila Varaždinska županija, a sve s ciljem da se cijeloj dolini da na 

važnosti, odnosno prepoznatljivosti. Smatram kako će obnova dvorca, odnosno njegova 

namjena, muzejski postav vezan uz srednji vijek i vitezove ivanovce, uređenje perivoja i 

okoliša dvorca tome doprinijeti – zaključio je župan Stričak pohvalivši organizatore na 

odličnoj organizaciji manifestacije.










